
Den 12. april 1988.

Referat af bestyrelsesmøde i Bygårdens Vejlaug den 11. april 1988.

Mødet afholdt hos Steen Sehested.

Fraværende: Jesper Koch.

Vejsagen.

Steen Sehested indledte med at gennemgå Københvns Kommunes svar på
indsigelser mod den anvendte fordelingsnøgle. Københavns Kommunes svar
accepterede denne, og vi var nu klar til at udsende:

overenskomst - kontrakt med fuldmagter og almindelige bestemmelser.

Det blev aftalt, at vi skulle have alt materialet klar til lørdag, den 16. april
1988, hvor alle mødtes kl. 14.00 hos Poul Erik Rasmussen for videre samling og
fordeling af de efterhånden mange papirer, ialt 140 sæt.

Steen Sehested havde med baggrund i en artikel i Vanløse Avis af borgmester
Thustrup Hansen samt samtale med samme skrevet et brev til overborgmester
Egon Weidekamp.

Artikel og brev sendes til samtlige medlemmer.

El-ledninger Ijordkabier •

Kaj Glindvad kunne oplyse, at Københavns Belysningsvæsen var klar til nedlæg-
ning af jordkabler pr. l. august 1988, begyndende med 2 af kvarterets veje.

Da Bygholmvej kun havde 2 nej-sigere, besluttede man at "klargøre" Bygholmvej
og Bratskovvej, som også tegnede ret lovende.

Alle jordkabler lægges i Vestsiden af vejene (ulige nr.). De med lige nr. får derfor
lidt længere kabelføring. Skal kun betale kablets pris, underføring og tilslutning
klarer Belysningsvæsenet.

Grundejerforeningens mulighed for tilskud til den længere kabelføring (kr.
1.000,00 pr. stk.). blev drøftet, men forkastet (krævede vedtægtsændringer).

Græsrodsarbejdet fortsætter (Steen - Kaj og Poul Erik).

Kirkesti.

Sti fra kirke til Støvringvej blev omtalt. De tilstødende matrikler imod. Steen
Sehesteds svarer på henvendelsen og tager sig af sagen i øvrigt.

Det blev vedtaget, at næste budgetforslag, 89, skal indeholde et beløb for
afholdelse af bestyrelsesmøder (kr. 1.000,00/1.200,00 pr. åd.

Poul Erik Rasmussen tager sig af dette til sin tid.

Mødet sluttede kl. 21.30 (start kl. 19.99).

M~hilsen

Arne Birkeslund.


